



بالمز الرياضية
PALMS SPORTS

Date: 12 January 2024
Ref: PMS/ADX/01/2024/019

التاريخ: 2024/01/12 م
المرجع: PMS/ADX/01/2024/019

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance
Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال، المحترمين،
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: إغلاق باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة بالمز الرياضية ش.م.خ. ("الشركة")

Sub: Closing of Nomination for Board Membership of Palms Sports PJSC ("The Company")

We would like to inform you that the nomination period for membership of the board of directors of Palms Sports (Private Joint Stock Company) expired on 08/01/2024. Accordingly, we are attaching hereto the list of candidates, who will be voted upon in the upcoming board election on 17/01/2024 at 03:30pm during the Company's general assembly meeting, to determine and appoint five members who will serve a three-year tenure on the board. The list of candidates will be published on the Company's website (www.palmssports.com).

نحيطكم علماً بأنه تم إغلاق باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة بالمز الرياضية (شركة مساهمة خاصة) بتاريخ 2024/01/08 وفقاً لما تم الإعلان عنه سابقاً. وعليه، نرفق لكم قائمة أسماء المرشحين لشغل عضوية مجلس إدارة الشركة والذين سيتم التصويت على انتخابهم خلال اجتماع الجمعية العمومية لشركة بالمز الرياضية ش.م.خ. يوم الأربعاء الموافق 2024/01/17 في تمام الساعة 3:30 مساءً، حيث سيتم تعيين خمسة أعضاء في مجلس إدارة الشركة لمدة 3 سنوات. هذا وسيتم نشر قائمة المرشحين على الموقع الإلكتروني للشركة (www.palmssports.com).

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

فؤاد فهمي درويش - الرئيس التنفيذي

Fouad Fahmi Darwish – CEO



بالمز الرياضية ش.م.خ. | Palms Sports PJSC

PO Box 39877 | Khalifa Park, Abu Dhabi, UAE | T +971 2 811 1444 | F +971 2 811 1895
www.palmssports.com



بالمز الرياضية
PALMS SPORTS

أسماء المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة بالمز الرياضية ش.م.خ.

List of Candidates for Board of Directors Membership of Palms Sports PJSC

S/N	Candidate Name / Category	اسم المرشح / فئة العضوية	م
1	H.E. Abdelmoneim Elsayed Mohamed Abdulraheem ALHashemi Independent / non-executive	سعادة/ عبد المنعم السيد محمد عبد الرحيم الهاشمي مستقل / غير تنفيذي	1
2	Mr. Readh Faraj Ahmed Alkindi Independent / non-executive	السيد/ رياض فرج أحمد الكندي مستقل / غير تنفيذي	2
3	Mr. Khalifa Yousif Abdulla Khouri Independent / non-executive	السيد/ خليفة يوسف عبد الله خوري مستقل / غير تنفيذي	3
4	Mr. Fouad Fahmi Darwish Executive Member	السيد/ فؤاد فهمي درويش عضو تنفيذي	4
5	Mr. Saje Thomas Independent / non-executive	السيد/ ساجي توماس مستقل / غير تنفيذي	5





بالمز الرياضية
PALMS SPORTS

سعادة/ عبد المنعم السيد محمد السيد عبد الرحيم الهاشمي

يعتبر سعادة/ عبد المنعم الهاشمي من مؤسسي اتحاد الإمارات للجوجيتسو ورواد المجال الرياضي في الدولة بشكل عام. يشغل سعادة/ عبد المنعم الهاشمي منصب النائب الأول لرئيس الاتحاد الدولي للجوجيتسو ورئيس الاتحاد الآسيوي للجوجيتسو ورئيس اتحاد الإمارات للجوجيستو والفنون القتالية المختلطة.

His Excellency Abdulmuneim Alsayed Mohamed Alsayed Al Hashemi

H.E. Abdulmuneim Al Hashemi has been and continues to be the President of the UAE Jiu Jitsu & MMA Federation since its inception; an athlete, himself, H.E. is regarded as a sporting authority and a key figure in the UAE sporting domain. Moreover, His Excellency is also the vice president of the International Jiu Jitsu Federation, and Chairman of the Asian Jiu Jitsu Union in addition to several other governmental appointments.





بالمز الرياضية
PALMS SPORTS

السيد/ رياض فرج أحمد الكندي

السيد رياض الكندي لديه أكثر من 20 عام من الخبرة في مجال إدارة وتسويق الاستثمارات، حيث بدأ بالعمل في المكتب الخاص بسمو الشيخ زايد بن سلطان آل نهيان منذ عام 1996 حتى عام 2004، وقد كان أحد الشركاء المؤسسين للعيادة الأمريكية البيطرية وبلو ويفز لخدمات التنظيف، كما انه الشريك المؤسس لشركة PAL Computers وشركة PAL Technology Services LLC، هذا بالإضافة على عضويات مجلس إدارة متعددة في مجموعة كبيرة من الشركات الرائدة في عدة مجالات بالدولة.

Riyadh Faraj Ahmed Al Kindi

Mr. Riyadh Al Kindi is a seasoned investor and financial executive with more than 20 years of experience in the fields of investment management and marketing. Mr. Al Kindi began his career in the very distinguished private offices of His Highness Sheikh Zayed Bin Sultan Al Nahyan back in 1996 and until the year 2004. Mr. Al kindi became associated with the Royal Group from the onset and is a founding partner of PAL Computers, PAL Technology Services LLC amongst many other board directorships and chairmanships.





بالمز الرياضية
PALMS SPORTS

السيد/ خليفة يوسف عبد الله خوري

السيد/ خليفة خوري هو عضو في عدد من مجالس الإدارات في الشركات المساهمة العامة والخاصة بالدولة بالإضافة إلى كونه ممثلاً معيناً لبعض لجان إدارة الثروات العائلية الخاصة.

يتمتع السيد/ خليفة الخوري بمهارات قيادية وهو مؤسس للعديد من الشركات في جميع أنحاء الإمارات العربية المتحدة. يتمتع السيد/ خليفة بخبرة كبيرة في قيادة وإدارة المؤسسات في مختلف القطاعات بما في ذلك الاستثمارات العامة والإعلام والتجارة والخدمات والتصنيع والعقارات ومواد البناء والنفط والغاز وغيرها وقد كان له دور قيادي نشط في عدد من عمليات الدمج والاستحواذ وإصدار السندات وطرح الشركات للاكتتاب العام في الدولة.

Mr. Khalifa Yousif Abdulla Khouri – Board member

Mr. Khalifa Khouri is certainly an influential investor and entrepreneur in the UAE and elsewhere; he is a director in several public and private joint stock companies in the UAE and is a trusted representative for private family wealth management offices.

More so, Mr. Khalifa has over the years been involved in the founding of several companies in the UAE and certainly enjoys a wealth of experience in the fields of investments, media, trading, services, manufacturing, real estate, building materials, oil & gas and others. He has had an active leadership role in mergers & acquisitions, bond issuance and listing of companies in the UAE.





بالمز الرياضية
PALMS SPORTS

السيد/ فؤاد فهيم درويش

السيد. فؤاد درويش هو الرئيس التنفيذي الحالي لشركة بالمز الرياضية ش.م.خ. - ولديه عدة مناصب قيادية أخرى منها على سبيل المثال عضوية مجلس إدارة غرفة أبوظبي وعضو لجان التوجيه والتعليم والتواصل بالغرفة، فضلاً عن عضوية مجلس إدارة اتحاد الإمارات للفنون القتالية المختلطة، كما يترأس مجالس إدارة عددٍ من الشركات التابعة لشركة بالمز الرياضية.

تولّى السيد/ درويش منصب المدير العام لشركة بالمز الرياضية مطلع 2015 بعد أكثر من 25 عامًا من الخبرة في القطاعين المصرفي والمالي في 3 قارات منتقلًا بين العديد من المناصب التنفيذية الإستراتيجية في مجموعة من المؤسسات والهيئات المالية والاستثمارية بكل من أمريكا الشمالية والشرق الأوسط وشمال أفريقيا، بما في ذلك بيت الاستثمار العالمي (جلوبال) وبنك أبوظبي الوطني والمصرف المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة وبنك ING الكندي بالإضافة إلى شغله عضوية مجلس إدارة في 12 مؤسسة وشركة مالية خلال السنوات ما بين 2011-2015، السيد/ فؤاد درويش حاصل على ماجستير إدارة الأعمال في التمويل الدولي والتسويق من الجامعة الأمريكية في دبي، الإمارات العربية المتحدة (2007) ودرجة البكالوريوس مع مرتبة الشرف في الاقتصاد والعلوم السياسية مع تخصص في الدراسات الشرق أوسطية والإسلامية من جامعة تورنتو، كندا (1995).

Mr. Fouad Fahmi Darwish

Fouad Darwish is the CEO & Managing Director of Palms Sports PJSC – a publicly traded company on ADX – while concurrently holding various leadership positions and directorships in government, semi-government and private entities including the board directorship on Abu Dhabi Chamber of Commerce, membership on Abu Dhabi Chamber's Steering, Education & Communication Committees, as well as board membership in UAE Mixed Martial Arts Federation and chairs a number of companies under Palms Sports.

Fouad Darwish joined Palms Sports as a general manager in early 2015 buoyed with over 25 years of managerial experience & strategizing in the banking and financial sector across 3 continents. Fouad has 12 years' experience as senior executive within North America and MENA Banking & Investment industries, including senior roles with Global Investment House, NBAD, Central Bank of the UAE and ING Bank of Canada in addition to being a director in 12 international boards during years 2011-2015. Master of Business Administration (MBA) in International Finance & Marketing from American University in Dubai, UAE (2007) and holder of BA Honors degree in Economics & Political Science with minor in Middle Eastern & Islamic Studies from University of Toronto, Canada (1995).



5

بالمز الرياضية ش.م.خ. | Palms Sports PJSC

PO Box 39877 | Khalifa Park, Abu Dhabi, UAE | T +971 2 811 1444 | F +971 2 811 1895

www.palmsports.com



بالمز الرياضية
PALMS SPORTS

السيد/ ساجي توماس

السيد ساجي هو أيضاً هو العضو المنتدب للمجموعة الملكية، وقد ساهم بشكل كبير في نمو المجموعة على مدار الثمانية عشر عاماً الماضية ونجح في توسيع أنشطتها في مجال العقارات والترفيه وغيرها من المجالات. السيد ساجي حاصل على درجة البكالوريوس في التجارة من جامعة المهاتما غاندي بالهند، وهو عضو في معهد المحاسبين القانونيين في الهند، ومحاسب قانوني معتمد من كولارادو الولايات المتحدة الأمريكية، ومحاسب تكاليف وإدارة معتمد في الهند.

Mr. Saje Thomas

Mr. Saje is also the managing director of Royal Group. He has contributed significantly to the growth of the group over the past eighteen years and has succeeded in expanding its activities in the real estate industry, investments, services and entertainment amongst many others. Mr. Saje holds a bachelor's degree in commerce from Mahatma Gandhi University, India and is notably a Certified Public Accountant from Colorado USA, in addition to being a member of the Institute of Chartered Accountants in India and is a certified cost and management accountant in India.

